

成品尺寸: 87*88mm, 展开尺寸: 348*88mm, 风琴4折

<p>PA-L02</p> <p>Instruction manual</p> <p>Dear Customers, Thank you for purchasing PA-L02 True Wireless Earphones. Please read this instruction manual thoroughly before using this product, operate it correctly, and keep this instruction manual properly for your reference.</p> <p>List of packing</p> <table><tr><td>1. Headset</td><td>-----1 pairs</td></tr><tr><td>2. Charging box</td><td>-----1 Set</td></tr><tr><td>3. USB Type-C</td><td>-----1 PC</td></tr><tr><td>4. Instruction manual</td><td>-----1 PC</td></tr></table>	1. Headset	-----1 pairs	2. Charging box	-----1 Set	3. USB Type-C	-----1 PC	4. Instruction manual	-----1 PC	<p>Product Specifications</p> <p>Bluetooth version: Bluetooth V5.3 Battery specifications: earphone 3.7V 30mAh; Charging box 3.7V 260mAh Support protocol: HFP/ HSP/ A2DP/ AVRCP Speaker sensitivity: 108dB +3dB S.P.L at 1KHz Communication distance: 10m Play time: about 5 hours Talk time: about 3 hours Standby Time: about 50 hours Charging time: It takes about 2 hours to charge the charging bay, and 1.5 hours to charge the headphones in the charging bay Charging times for earphone in charging bay: about 2.5 times</p> <p>Operation Instructions</p> <p>power on: Take the earphone out of the charging compartment and turn it on automatically, or long press the earphone touch button for 2 seconds. Power off: Put the earphone into the charging compartment to power off automatically, or long press the left and right earphone touch button for 5 seconds to power off. If the earphone is not paired with the mobile phone after startup, it will power off automatically after 5 minutes. Power-on connection back: After the pairing is successful, the headset will enter the connection back state at the second startup and automatically connect back to the connected mobile phone. Play/Pause: In standby mode, click the left/right earphone touch button to play music. When playing, click the left/right earphone touch button to pause music. Switching songs: When playing music, double click the touch button on the left earphone to switch to up-song, and double click the touch button on the right earphone to switch to the next song. Add or subtract volume: Press the left earphone touch key three times to gradually reduce the volume, and press the right earphone touch key three times to gradually increase the volume. Wake up the voice assistant: Long press the left/right earphone touch button for 2 seconds. Answer call: Press the left or right earphone touch button to answer an incoming call. End call: Press the left or right earphone touch button to hang up a call during a mobile phone call. Reject call: When your mobile phone calls, hold down the left/right earphone touch button for 2 seconds to reject the call.</p>	<p>Pairing</p> <ol style="list-style-type: none">1. Take it out of the charging compartment or long press the multi-function button of the left and right earphones at the same time for 3 seconds to start up. The red and blue lights will flash alternately to enter the search pairing state, and the left and right earphones will automatically pair.2. Start the Bluetooth function of the mobile phone or other devices. If it is an Android phone or device, please click the option of "Search dental monitoring device"; if it is an iOS phone or device, the device will be automatically searched. When the pairing is successful, the earphone will sound an announcement indicating that the connection is successful, and the left and right earphone indicators will turn off and enter the standby state.3. The two earphones can also be paired with the mobile phone separately. The operation method can be followed in Step 2 above. <p>Precautions</p> <ol style="list-style-type: none">1. Can the earphone be charged in the charging bay? A: Whether the earphone is put in place, whether the charging thimble in the charging bin has good contact with the earphone charging point, and whether the surface of the charging thimble and the earphone charging contact is dirty.2. Only one earpiece sounds when you connect it to your phone? A: Before making sure that the earphones are paired with the mobile phone, pair the left and right earphones first. Otherwise, only one earphone is connected to the mobile phone. <p>Tips: When you use the headphones to listen to music or talk, please adjust the volume properly, so as not to affect your hearing!</p>	<p>FCC Statement</p> <p>According to Part 15 of the FCC Rules, this device has been tested to meet the restrictions for Class B digital devices. These restraining decrees In providing reasonable protection against harmful disturbances in residential facilities. The device generates and uses radiofrequency energy. If this instruction is not installed and used in accordance with the regulations, it may cause harmful interference to radio communications. However, there are There is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this device has built for radio or television reception into harmful interference, the device can be determined by turning it off and on when the user is encouraged to try to pass through one or several more measures below</p> <ul style="list-style-type: none">— Redirect or reposition the receiving antenna.— Increase the distance between device and receiver.— Sockets connected to devices on circuits different from the receiver are connected.— Please consult a dealer or experienced radio/TV technician for assistance. <p>This device complies with Part 15 of the FCC Rules. The operation is restricted by the following two conditions</p> <ol style="list-style-type: none">(1) The device shall not cause harmful interference.(2) The device must accept any received interference, including interference that may cause unexpected operation. <p>Changes or modifications that are not explicitly approved by the compliance responsible party may invalidate the user's permission to operate the device.</p> <p>This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm between the radiator and your body.</p>
1. Headset	-----1 pairs										
2. Charging box	-----1 Set										
3. USB Type-C	-----1 PC										
4. Instruction manual	-----1 PC										

<p>PA-L02</p> <p>使用说明书</p> <p>尊敬的顾客，您好！</p> <p>感谢您惠购本公司的产品——PA-L02 真无线耳机。在您使用本产品前请通读此使用说明书，正确操作，并将此说明书妥善保存好，以备参考之用。</p> <p>包装清单</p> <table><tr><td>1. 耳机主机</td><td>-----1 对</td></tr><tr><td>2. 耳机充电仓</td><td>-----1 个</td></tr><tr><td>3. USB Type-C 充电线</td><td>-----1 条</td></tr><tr><td>4. 使用说明书</td><td>-----1 份</td></tr></table>	1. 耳机主机	-----1 对	2. 耳机充电仓	-----1 个	3. USB Type-C 充电线	-----1 条	4. 使用说明书	-----1 份	<p>产品规格</p> <p>蓝牙版本: Bluetooth V5.3 电池规格: 耳机 3.7V 30mAh; 充电仓 3.7V 260mAh 支持模式: HFP/ HSP/ A2DP/ AVRCP 灵敏度: 108dB +3dB S.P.L at 1KHz 信号距离: 10 米 (无任何较大障碍物的理想环境中) 播放时间: 约 5 小时 通话时间: 约 3 小时 待机时间: 约 50 小时 充电时间: 给充电仓充电约 2 小时, 充电仓给耳机充电约 1.5 小时 充电仓给耳机充电次数: 约 2.5 次</p> <p>功能操作说明</p> <p>开机: 将耳机从充电仓拿出自动开机, 或长按左右耳耳机触摸键 2 秒开机。 关机: 将耳机放入充电仓自动关机, 或长按左右耳耳机触摸键 5 秒关机, 耳机开机后不与手机配对时, 5 分钟后将自动关机。 开机回连: 当配对成功后, 第二次开机时耳机优先进入回连状态, 自动回连已连接过的手机。 播放/暂停: 在待机状态下, 单击左/右耳耳机触摸键播放音乐, 播放时单击左/右耳耳机触摸键暂停播放。 切换歌曲: 播放音乐时双击左耳耳机触摸键切换到上一曲, 双击右耳耳机触摸键切换到下一曲。 音量加减: 三击左耳耳机触摸键逐级减小音量, 三击右耳耳机触摸键逐级加大音量。 唤醒语音助手: 长按左/右耳耳机触摸键 2 秒。 来电接听: 手机来电时, 单击左/右耳耳机触摸键接听电话。 来电挂断: 手机通话时, 单击左/右耳耳机触摸键挂断电话。 来电拒接: 手机来电时, 长按左/右耳耳机触摸键 2 秒拒接来电。</p>	<p>配对方式</p> <ol style="list-style-type: none">1. 从充电仓取出或者同时长按左、右耳机多功能键 3 秒开机, 红蓝灯交替闪烁, 进入搜索配对状态, 左右耳机自动配对, 配对成功后主耳持续红蓝灯交替闪烁, 副耳为蓝灯闪烁。2. 启动手机或者其它设备的蓝牙功能, 如果是安卓系统手机或者设备, 请点击手机“搜寻蓝牙设备”选项, 如果是 iOS 系统的手机或者设备, 则会自动搜索设备, 当搜寻到该耳机的型号后, 点击进入配对; 当配对成功后, 耳机会发出连接成功的提示音, 左右耳耳机指示灯变灭, 进入连接待机状态。3. 两只耳机也可单独与手机进行配对使用, 操作方法可按上步骤 2 操作手法进行操作。 <p>注意事项</p> <ol style="list-style-type: none">1. 耳机放入充电仓无法充电? 答: 耳机是否放入到位, 充电仓充电顶针与耳机充电点是否接触良好, 充电顶针及耳机充电触点表面是否有脏物。2. 连接上手机后只有一只耳机有声音? 答: 确保耳机与手机配对前要先配对左右耳机, 否则为单只耳机与手机连接。 <p>温馨提示: 在您使用本耳机听音乐或者通话时, 请注意适当调节音量大小, 以免过大的音量对您的听力造成影响!</p>	<p>FCC 声明</p> <p>根据FCC规则第15部分, 本设备经过测试, 符合B类数字设备的限制。这些限制旨在提供合理的住宅设施中的有害干扰防护。该设备产生使用并可辐射射频能量, 如果未按照规定安装和使用该指示可能会对无线电通信造成有害干扰。然而, 不能保证在特定安装中不会发生干扰。如果这个设备对无线电或电视接收造成有害干扰, 可通过转动来确定设备, 关闭和打开时, 鼓励用户尝试通过一个或多个以下更多措施</p> <ul style="list-style-type: none">— 重新定向或重新定位接收天线。— 增加设备和接收器之间的间距。— 设备连接到与接收器不同的电路上的插座已连接。— 请咨询经销商或经验丰富的无线电/电视技术人员以获得帮助。 <p>此设备符合FCC规则的第15部分。操作受以下两个条件限制条件</p> <ol style="list-style-type: none">(1) 本装置不得引起有害干扰。(2) 本装置必须接受任何接收到的干扰, 包括可能导致意外操作的干扰。 <p>未经合规责任方明确批准的变更或修改可能使用户对设备的操作权限失效。</p>
1. 耳机主机	-----1 对										
2. 耳机充电仓	-----1 个										
3. USB Type-C 充电线	-----1 条										
4. 使用说明书	-----1 份										